
ZÁPIS 

 

Zápis ze 3. jednání Finančního výboru zastupitelstva obce Holubice dne 12.4.2023 

 

Přítomni: Mikolášová, Hochman, Marcoň, Matuška 

Omluveni: - Trňanová 

Hosté: Jiří Horňák 

 

Zapisovatel: Marcoň 

 

 

1) Zahájení 

Jednání zahájil Petr Marcoň, přivítal všechny přítomné. Konstatoval, že finanční výbor (dále jen 

FV) je usnášeníschopný (z 5 členů FV jsou přítomni 4) a seznámil přítomné s předloženým 

programem jednání, návrh na doplnění programu nebyl předložen. 

 

Program jednání: 

1) Zahájení 

2) Personální obsazení finančního výboru. 

3) Projednání obnovy travní sekačky 

4) Projednání odkupu pozemků ČOV-mlýn 

5) Projednání odkupu domu po paní Bednaříkové 

6) Projednání žádosti o příspěvek ZŠ Holubice na šatní skříňky 

7) Doporučení finančního výboru zastupitelům - plní se ? 

8) OZV k dani z nemovitých věci – jen informace, vývoj 

https://www.pysely.cz/modules/file_storage/download.php?file=64391512%7C437 

9) Směrnice ohledně věcných břemen (EGD atd.) 

10) Poplatky za připojení ke splaškové kanalizaci 

11) Příjmy a výdaje od začátku roku 2023. 

 

Hlasování:  

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Hochman, 

Marcoň, Matuška 

  

 

Program byl schválen 

 

1) Zahájení 

2) Personální obsazení finančního výboru. 

FV projednal obsazení finančního výboru, které zůstává beze změny. 

 



3) Projednání obnovy travní sekačky 

FV projednal obnovu travní sekačky. 

 

4) Projednání odkupu pozemků ČOV-mlýn 

FV projednal odkup pozemků mezi ČOV a mlýnem. 

5) Projednání odkupu domu po paní Bednaříkové 

FV projednal odkup domu po paní Bednaříkové. Cena za případnou koupi nesmí být větší, než cena 

od odhadce. 

6) Projednání žádosti o příspěvek ZŠ Holubice na šatní skříňky 

FV projednal žádost o příspěvek ZŠ Holubice na šatní skříňky.  

Finanční výbor obce doporučuje zastupitelům obce Holubice navrhnout paní ředitelce Ševčíkové 

nákup šatních skříněk z investičního fondu. Jakmile bude vyčerpán, poté je možné žádat zřizovatele 

o finanční příspěvek na potřebné investice. 

 

Hlasování:  

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Hochman, 

Marcoň, Matuška 
  

Usnesení bylo schváleno. 

 

7) Doporučení finančního výboru zastupitelům – plní se? 

FV projednal plnění doporučení zastupitelům. 

 

8) OZV k dani z nemovitých věcí – informace, vývoj 

FV projednal daň z nemovitých věcí. Aktuálně se očekávají změny z ministerstva. Z vyhlášky v obci 

Pyšely je zřejmé, že lze vyčlenit ve vyhlášce jen některé lokality výčtem parcelních čísel. 

https://www.pysely.cz/modules/file_storage/download.php?file=64391512%7C437 

 

9) Směrnice ohledně věcných břemen (EGD atd.) 

Finanční výbor obce doporučuje vedení obce Holubice zvážit vytvoření směrnice, která by 

aktualizovala výši náhrady za zřízení věcného břemene. 

 

Hlasování: 

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Hochman, 

Marcoň, Matuška 
  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

https://www.pysely.cz/modules/file_storage/download.php?file=64391512%7C437


10) Poplatky za připojení ke splaškové kanalizaci 

Finanční výbor obce doporučuje vedení obce Holubice aktualizovat výši poplatků ke splaškové 

kanalizaci. 

 

Hlasování: 

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Hochman, 

Marcoň, Matuška 
  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

11) Příjmy a výdaje od začátku roku 2023 

Finanční výbor projednal příjmy a výdaje od počátku roku 2023. 

28.4. proběhne platba cca 16 mil. Kč Atelieru A99. 

 

 

 

Petr Marcoň 

předseda FV 

Zapsal: Petr Marcoň 

 

 

 

 

Finanční výbor obce doporučuje zastupitelům obce Holubice …. 

 

Hlasování:  

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Hochman, 

Marcoň, Matuška 
  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 


